
 
 

 

RAADSVRAAG  
      
Nr: SV22-057 
 
Datum: 4 oktober 2022 
 
Vraag art. 38  
 
Indiener: CDA Krimpenerwaard 
 
Onderwerp: Financiële nood sportverenigingen door stijgende energielasten  
 

  
Toelichting 
  
Ongeveer de helft van de sportverenigingen in Nederland moet een fors hogere contributie gaan 
vragen door gestegen energielasten. Dit blijkt uit onderzoek van het Mulier Instituut (zie: 
https://www.mulierinstituut.nl/actueel/stijgende-energielasten-bron-van-zorg-voor-sportaanbieders). 
Het Mulier Instituut is een onafhankelijke en landelijk opererende stichting, gericht op de bevordering 
en uitvoering van sportonderzoek voor beleid en samenleving. Ook in onze gemeente worden 
verenigingen met variabele energiecontracten hard geraakt, waarbij prijsstijgingen van (meer dan) 
300% niet ongewoon zijn.    
 
Het risico dreigt dat sport niet voor alle inwoners van Krimpenerwaard toegankelijk blijft als 
verenigingen onder druk komen te staan en energiekosten moeten worden doorberekend. Wij maken 
ons hier grote zorgen over en willen u daarom de volgende vragen stellen: 
 
  
Vragen: 

1. Bent u het met het CDA Krimpenerwaard eens dat er een grote rol voor de gemeente is 
weggelegd om sport toegankelijk te maken en te houden voor alle inwoners van 
Krimpenerwaard, ook hen met een kleine beurs? 

2. Bent u bekend met verenigingen in Krimpenerwaard die door stijgende energieprijzen in 
financiële nood (dreigen te) komen?  

3. Zo ja, hoeveel verenigingen zijn dit? 
4. Wilt u inventariseren welke andere verenigingen binnen Krimpenerwaard (verder) in de 

problemen komen door de stijgende energieprijzen? 
5. Is het college bereid om deze verenigingen financieel te ondersteunen? 
6. Zo nee, waarom niet? 
7. Bent u bereid mee te denken met verenigingen bij energiebesparingsplannen en/of het 

verduurzamen van accommodaties? 
8. Zo ja, kunt u de gemeenteraad voor het einde van dit jaar informeren over de uitkomst 

hiervan? 
 
Antwoord college: 
 
 

1. Ja, de gemeente spant zich in om het sporten ook toegankelijk te houden voor inwoners met 
een krappe beurs, onder andere door middel van deelname aan het fonds sport en cultuur. 

2. Ja 
3. Daar is nog geen volledig beeld van. 
4. Ja, hier is het college al actief mee bezig. Tijdens de raadsvergadering van 8 november heeft 

de raad besloten tot het instellen van een tweetal regelingen voor sportverenigingen en 
overige maatschappelijke organisaties. De regelingen worden momenteel uitgewerkt. Het 
college komt hier in de raadsvergadering van 13 december op terug.  



 
 

 

5. Ja, dit is onderdeel van de uitwerking van genoemde regelingen zoals benoemd onder vraag 
4. 

6. N.v.t. 
7. Ja, dit maakt onderdeel uit van het besluit dat de raad op 8 november heeft genomen. 
8. Tijdens de raadsvergadering van 13 december komt het college hierop terug. 

 
 
Ondertekening college: 
 
Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester, 
 
 
 
 
 
 
 
J. Hennip   P.J. Bouvy-Koene 
 
 




